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Van welk ander bedrijf of welke 
instelling zou je een half jaar directeur 
willen zijn? Ik zou mij graag willen inzetten 
voor streekgenoten en een half jaar 
directeur willen zijn van een stichting zoals 
CliniClowns, Kika of het Adamas Centrum. 
Noem eens iets onverwachts wat veel 
mensen niet van je weten Toen ik 19 was 
vloog ik voor mijn bijbaan als pakketjes 
koerier naar Milaan om de volgende dag 
terug te vliegen. In de hotelkamer was een 
koelkast met allemaal ontzettende leuke 
kleine fl esjes met drank. Ik dacht, oh leuk 
voor in mijn letterbak. De volgende ochtend 
werd ik bij het ontbijt geconfronteerd met 
een fi kse rekening. Nooit bij stilgestaan dat 
ik hier extra voor moest betalen. Één voor 
één heb ik de fl esjes uit mijn tas gehaald 
en teruggegeven. Haha de overige gasten 
hebben vast genoten van dit tafereel.
Wat is voor jou het mooiste plekje in 
de omgeving? Een fi jne plek waar ik 
regelmatig heen ga om te wandelen is het 
strand Langevelderslag of Noordwijk. Zowel 
in de winter om heerlijk uit te waaien als 
in de zomer om met mijn voeten door het 
water lopen.
Wat is je levensmotto?  Alles wat je 
aandacht geeft groeit.
Wat was jouw eerste baantje? Ik was 
11 jaar toen ik voor eerst ging oppassen 
samen met een vriendin. Ik had werkelijk 
waar geen idee hoe ik een luier moest 
verschonen of een baby eten moest 
geven. Nu ik zelf kinderen heb vind ik het 
trouwens best bijzonder dat ouders hun 
baby zomaar aan ons toevertrouwden, wij 
waren pas 11 jaar!
Waar maak jij je als ondernemer 
de meeste zorgen over? Over de 
huizenmarkt en dan voornamelijk voor de 
starters of het nu gaat om een koopwoning 
of sociale huurwoning.  
Waar sta je over 10 jaar? Ik geniet van 
onze kleinkinderen, familie en vrienden, 
onze zeilboot en onze wereldreizen. 
U mag vier mensen - ook overleden 
personen - uitnodigen voor een dinertje. 
Wie? Michael Pilarzcyk, Ben Tiggelaar, 
Paulo Coelho en Esther & Jerry Hicks.
Wat is de grootste wetsovertreding die 
je hebt begaan? Toen ik 20 was reed ik 
vanaf Schiphol Oost over de dienstweg 
waar je 70km per uur mocht rijden. Ik reed 
bijna 120km per uur en kreeg een boete 
van 190 gulden!  
Wie heeft je echt geholpen als 
ondernemer? Gerard Kampijon en Hans 
Nobbe hebben mij enorm geholpen 
met het ondernemen en om het vak als 
Makelaar in de praktijk te brengen.

Wilt U als ondernemer ook 
een keer in De Stoel zitten? 

Meldt U aan via marco@inforegio.nl
Volg InfoRegio ook op LinkedIn!

InfoRegio is tevens Mediapartner van

Lees ook het ondernemersplatform
van Haarlemmermeer op
WWW.INFOREGIO.NL
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